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Saksnr.: 263/09-11 Godkjenning av protokoller 

 

Protokollene fra FS-møte nr 13, 14, 15 og 16, samt AU møte nr 15 ble lagt fram for 

godkjenning. 

 

FS-vedtak i saksnr.: 263/09-11 

Protokollene godkjennes. 

 

Saksnr.: 264/09-11 VM søknad 2015 

 

(Ref. FS-møtet 28.november 2010.) 

 

På møtet orienterte GS om status på arbeidet knyttet til VM søknaden, med hovedfokus på 

de definerte leveransedatoene. 

 

 Innen 1. desember må det sendes inn en foreløpig presentasjon av NHF som søker. 

o Søknaden ble lagt fram fro styret til orientering.  GS orienterte om at 

søknaden vil suppleres med billedmateriale fra andre nasjoners landslag før 

endelig presentasjon under VM i Sverige. 

 11. desember vil NHF ha en administrativ gjennomgang av søknaden ovenfor IHF. 

o GS orienterte kort om hovedinnholdet på møtet.  Bl.a. ble referert at 

nødvendige flyløft for lagene underveis i mesterskapet er planlagt som 

charterflights.  Videre orienterte GS kort om våre konkurrenter: 

 Sør Korea 

 Qatar 

 Frankrike 

 Polen 

 Endelig presentasjon av NHFs søknad vil finne sted under finalehelgen i VM for 

menn i Sverige ultimo januar 2011. 

o I tilknyting til mesterskapet vil NHF tilrettelegge for og gjennomføre en 

håndballpolitisk konferanse med kvinnepolitisk agenda. 

 

FS-vedtak i saksnr.: 264/09-11 

Til orientering og videre oppfølging for GS i samarbeid med Presidenten. 
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Saksnr.: 265/09-11 Budsjett 2011 

 

Ref saksnr 240/09-11, 249/09-11 og 256/09-11. 

 

Budsjettforutsetninger 

 

• RAMMEBUDSJETT 

– Budsjettet legges fram som et rammebudsjett for seksjon og 

virksomhetsområder.   

– Budsjettforslaget er basert på en aktivitetsbudsjettering i bunn. 

– Rammebudsjettet gir nødvendig rom for omprioriteringer (gitt av FS eller som 

følge av ”naturlige omstendigheter”) gjennom regnskapsåret.   

– I utgangspunktet er det er et års normal aktivitet supplert med eventuelle 

særskilte prosjekter/aktiviteter som ligger til grunn for de framlagte tallene. 

• Toppklubbprosjektet 

• Lederutviklingsprogram for kvinner i NHF 

• Verdiprogrammet 

• INNGANGSVERDIER 

– Utgangspunktet er tatt i erfaringstall inkl estimat for 2010, supplert med 

kjente endringer i 2011; 

• Forbundsting (økte utgifter) 

• Redusert antall lag LKY (reduserte utgifter) 

• Etc. 

– Forsiktighetsprinsippet er lagt til grunn for inntektssiden.  Budsjetterte 

markedsinntekter er lavere enn ambisjoner/salgsmål. 

– Utgiftssiden har tatt høyde for videreføring av dagens aktivitetsnivå.  

– Faste kostnader er justert med forventet pris- og lønnsvekst.  (Ut fra en 

beregnet KPI vekst på 2,5 % utgjør dette 3,25 mill.) 

– Usikkerhetsfaktorer 

• Regnskapsresultatet for 2010 

• EURO 2010 

• NIF tilskudd for 2011 

• Lisensutvikling 

• Markedsarbeidet (Re-og nysalg) 
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Budsjettforslaget 

 

2011 2010 

 

INNTEKTER UTGIFTER INNTEKTER UTGIFTER 

SPILL OG TRENING 4 680 50 330 4 400 48 700 

ORGANISASJON 56 600 40 150 53 000 37 600 

MARKED 65 800 35 600 63 300 33 800 

 

127 080 126 080 120 700 120 100 

RESULTAT 1 000 

 

600 

  

 

Historisk sammenligning 

 

Historisk utvikling av utgifter på seksjonsnivå: 

 

 I kroner I prosent av totalen 

 2001 2005 2011 2001 2005 2011 

Spill og trening 22 668 31 989 50 330 32 39 40 

Organisasjon 27 437 26 716 40 150 38 32 32 

Marked 21 248 23 648 35 600 30 29 28 

 

Markedsinntekter: 

I 2001 ga hver investerte markedskrone avkastning på 1,67. 

I 2011 gir hver investerte markedskrone en avkastning på 1,85. 

 

 

Antall ansatte i GS inkl. landslagstrenere 1998 2002 2010 

Spill og trening inkl trenere 11 14 25 

Org. inkl stab 14 11 15 

Marked 7 6 8 

  

Tallene i tabellen over er antall hoder – og ikke antall årsverk. 

(Veksten i antall årsverk er lavere enn veksten i antall personer mht. Spill og trening.  Av de 

25 hodene i Spill og trening, er 14 trener/fagstillinger, hver beregnet til 30 % årsverk.) 

Sponsor Service sammen med assisterende GS utgjorde salgsressursen i 1998 og 2002.  Den 

reelle ressursen var således høyere enn tallene angitt i tabellen. 
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Fra Forbundsstyrets drøftinger trekkes fram: 

• Forbundsstyret ber om at alle økonomiske rapporter og framstillinger 

standardiseres og viser tall 2 år bakover i tid.  Dette vil øke gjenkjenningen og 

forenkle sammenligninger. 

o Kontogruppenivå 

o Spesifisert seksjons nivå 

o Aktivitetsnivå 

o Balanse med egenkapitalutvikling 

• På sentrale/prioriterte områder ber Forbundsstyret om at det legges fram tydelige 

og alternative tallstørrelser og konsekvenser. 

• Anleggsarbeidet bør synliggjøres bedre i budsjett eller balanseoppstilling. 

• Budsjettet skal ikke legge opp til å bygge egenkapital, men må bidra til å sikre en 

egenkapitalstørrelse i tråd med Forbundstingets vedtak som er 18 %.  

• Forbundsstyret ber GS foreslå et sett med økonomiske indikatorer med hensyn til å 

måle effekt i forhold til investering. 

• Organisasjonsbaserte inntekter og markedsinntektene utgjør over 90 % av inntekts-

grunnlaget til NHF.  Av disse er de organisasjonsbaserte inntektene rimelig sikre og 

stabile, mens markedsinntektene har både størst potensial og størst usikkerhet.  

Forbundsstyret ser det derfor som nyttig at NHFs markedsplan (status og framtid) 

legges fram for Forbundsstyret 2 ganger i året. 

 

FS-vedtak i saksnr.: 265/09-11 

Forbundsstyret tok GS forslag til rammebudsjett for 2011 til foreløpig orientering.  Saken 

settes opp på Forbundsstyrets møte i januar for endelig behandling etter at spillemiddel-

tildelingen for 2011 er kjent. 

 

Forbundsstyret ber om at GS utarbeider revidert plattform for all økonomirapportering, og 

at denne legges til grunn for det budsjettforslaget som skal behandles på møtet i januar.  

Forbundsstyret ber også GS gjennomføre samtaler med hovedansvarlig trener for LKS med 

hensyn til de foreslåtte ressurser til rekrutteringslandslaget i 2011.  Videre ber Forbunds-

styret om at GS vurderer muligheten for en økning av ressursene til kommunikasjons-

området. 

 

NHFs markedsplan legges fram for Forbundsstyret 2 ganger i året.  Første gang i mars 2011. 
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Saksnr.: 266/09-11 Forbundstinget 2011 

 

1. Innkomne forslag: 

a. Forbundsstyret gjennomgikk innkomne forslag, og avga sin innstilling i 

tilknytning til det enkelte forslag. 

2. Forbundsstyrets egne forslag. 

a. Lov- og reglement  

i. Forbundsstyret ser behov for en rekke justeringer av dagens lov og 

reglementer (kapittel 1-39).  Dette ut fra 2 hovedhensyn: 

1. Forenklinger 

2. Tilpasse Lov og reglementer til vår elektroniske hverdag. 

ii. Eventuelle prinsipielle forslag/endringer. 

1. Materielle endringer knyttet til Lov og reglementer. 

2. Spillregulerende tiltak med hensyn til totalbelastning. 

3. Reklamereglement/rettighetsstyring.  

b. Drøftingssaker: 

i. Forslag knyttet til Håndballotteriet, basert på Lotteriutvalgets rapport. 

ii. Ressursfordeling og ressursutnytting i norsk håndball. 

iii. Topphåndballsatsingen 

iv. Beach håndball – som tema for en faglig ”Time out” 

 

3. Funksjonærer 

a. Arne S. Modahl og Guri Aarøen er forespurt og har takket ja til oppgaven som 

dirigenter. 

 

FS-vedtak i saksnr.: 266/09-11 

Med de endringer som framkom i møtet bes GS ajourføre Forbundsstyrets egne forslag samt 

styrets innstilling til innkomne saker.  Samlet oppstilling over forslag til Forbundstinget 

oversendes Lovkomiteen til uttalelse innen 31.12.2010.  Drøftingssakene bearbeides videre og 

settes på sakskartet til FS-møtet i januar.  For øvrig til orientering. 

 

Saksnr.: 267/09-11 Spillregulerende forslag knyttet til NM for regionslag og 

Bylagsturneringen 

 

Til møtet forelå innspil fra Seksjon Spill og trening knyttet til utprøving av 

spilleregleendringer under Bylagsturneringen og NM for Regionslag. 

 
Bjørklund og NM for Regionslag er en del av vårt spillerutviklingstilbud.  Gjennom 

forberedelser (trening i klubb, sone og region) og spill i selve turneringene, er målet å skape 

gode utviklingsarenaer for spillere og støtteapparat. 
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I disse arenaene har vi mulighet for å rette fokus på spesielle utviklingsområder.  I den 

forbindelse har seksjon Spill og trening (sentralt og regionalt) behandlet forslag til 

regelendringer som vi ønsker å benytte i sluttspillene i 2011.  Forslagene er tatt opp i 

regelverksgruppen.  De har ingen innsigelser. 

 

Det er tre enkeltstående forslag, og de er satt opp i prioritert rekkefølge.   

 

1. Kun lov å bytte spillere ved egen ballkontroll. Gjelder ikke målvakt. 

 

Argumentasjon 
Regelendringer medfører at det ikke er lov å bytte spillere når laget ikke har ballkontroll, 

dvs. i forsvarsfasene. 

 

Med dette forslaget ønsker vi å stimulere til at spillerne får spille både forsvar og angrep, 

og dermed utvikle ferdigheter i alle spillets faser.  Det betyr at det tradisjonelle 

spillerbyttet forsvar - angrep, ikke vil være mulig. 

 

I Danmark har dette blitt utprøvd i ungdomshåndballen. Erfaringene er meget positive. 

 

 

2. Alle avkast fra målgården  
 

Argumentasjon 

Vi ønsker å stimulere til enda hurtigere spill ved å dyrke større tempo i kontrings- og 

returfasen. 
 

Med avkast fra målfeltet vil det laget som har fått mål mot seg, raskere kunne sette i gang 

nytt angrep (startfase - fremoverspill).  Det er også et moment at det vil sette større krav 

til returspillet for laget som har scoret (motstander).  Her vil vi få en mulighet for å 

utvikle spilt og motspillet i disse fasene. 

 

I tillegg får målvakten nye utfordringer ved raskt å orientere seg i forhold til optimale 

spillepunkt.  

 

3. Tilkjennes 2 mål om det er målvakt som scorer   
 

Argumentasjon: 

Gjennom denne regelendringen stimulerer vi til: 

- Overtallspill i angrep. Det stimuleres til spill 7 mot 6 i angrep. 

- Krav til det taktiske i disponeringen av laget. 
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FS-vedtak i saksnr.: 267/09-11 

Forbundsstyret gir sin tilslutning til utprøving av følgende regelendringer: 

 

1. Det er kun anledning til å bytte spillere når eget lag har ballkontroll.  Unntaket er 

målvakten som kan byttes når som helst. 

2. Alle avkast skal tas fra eget målfelt.  Unntaket er ved kampstart og avkast etter pause. 

  

Forbundsstyret gir ikke sin tilslutning til at mål gjort av målvakten skal telle dobbelt. 

 

Forbundsstyret understreker at tillatelsen til å prøve ut de ovenfor beskrevne 

spilleregelendringer kun gjelder for Bylagsturneringen og NM Regionslag i 2011.   

 

Forbundsstyret ber videre om at det i etterkant av arrangementene gjennomføres en grundig 

evaluering av forsøket, med hensyn til eventuell videre utprøving. 

 

Saksnr.: 268/09-11 Kommunikasjonsplan for NHF 

 

Til møtet forelå et første utkast til NHFs kommunikasjonsplan for perioden fram til 30. juni 

2011.  Det framlagte utkastet hadde som hovedhensikt å presentere en tenkt struktur på 

NHFs kommende kommunikasjonsplan.  I tillegg listet det framlagte utkastet opp 

hovedaktivitetene fram til 30. juni 2011. 

 

Forbundsstyrets drøfting knyttet til kommunikasjonsområdet inneholdt bl.a. følgende 

føringer og betraktninger: 

 

- Kommunikasjonsplanen skal på en helhetlig og overordnet plan inneholde mål og 

hensikt (saks- og organisasjonsmessig) med NHFs innsats på 

kommunikasjonsområdet. 

- Kommunikasjonsplanen skal dekke de ulike nivåene fra det strategiske til det 

operasjonelle.  Budskap, hensikt og kommunikasjonsmål skal tydeliggjøres for det 

enkelte nivå. 

- Kommunikasjonsstrategiene skal dreies enda mer i retning av å være proaktiv, med 

periodevis en spissere inngang der dette er hensiktsmessig. 

- Kommunikasjonsplanen skal definere: 

o Kanaler vi vil være i. 

o Målgrupper vi ønsker å kommunisere med. 

o Mål og metoder for ekstern og intern kommunikasjon. 

- I arbeidet skal det legges vekt på å koble inn proaktive budskap i reaktive handlinger. 

- Planen bør inneholde retningslinjer for hvem som fronter de ulike typer saker. 

- Planen bør beskrive hva vi som organisasjon ønsker å oppnå med 

kommunikasjonsarbeidet.  

- Planen bør (med jevnlige oppdateringer) inneholde våre største suksesser. 
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- De ressursmessige konsekvenser av kommunikasjonsplanen skal utredes og 

beskrives. 

- Utover den løpende aktiviteten skal det finnes fram til et fåtall hovedbudskap som 

skal gjennomsyre all virksomhet på området.  

 

FS-vedtak i saksnr.: 268/09-11 

Med de signaler som er gjengitt ovenfor bes GS videreføre arbeidet med NHFs 

kommunikasjonsplan.  Saken videreføres på Forbundsstyrets møte i januar. 

 

Saksnr.: 269/09-11 Inkludering 

  

Forbundsstyremedlemmene May Romundstad og Berit Hagen orienterte kort status og 

planer for inkluderingsarbeidet.  Fra presentasjonen trekkes spesielt fram: 

 

Arbeidsområdet finnes igjen flere steder i NHFs Strategiplan. 

- Håndballidretten 

- Organisasjon 

- Kommunikasjon 

 

Arbeidet er organisert med 3 parallelle innsatsområder med respektive ressurs-/ arbeids-

grupper. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Arbeidet rettet mot funksjonshemmede er uten tvil det innsatsområdet som har lengst 

historie i norsk håndball, og da særskilt de utviklingshemmede.  Det er også her vi til nå kan 

vise til de beste resultatene.  De 2 andre innsatsområdene er i en oppstartsfase, der arbeidet 

så langt har vært konsentrert om budskaps- og strukturarbeid. 

 

For alle 3 områdene er det av avgjørende betydning at de vies plass og oppmerksomhet i 

trener-, dommer- og lederutdanningen. 

 

Med hensyn til det videre arbeidet anbefalte Berit Hagen og May Romundstad at 

inkludering blir et eget strategisk område i NHFs strategiplan anno 2011. 

  

Inkludering 

FS-representant + 
Adm.

Ressursgruppe

Funksjonshemmede

RK fra regionene

Ressursgruppe

Etniske minoriteter

(Oppnevnt)

Ressursgruppe

Seksuell orientering

(Oppnevnte)
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Som vedlegg til denne protokollen følger den presentasjonen som ble gitt FS i møtet. 

 

FS-vedtak i saksnr.: 269/09-11 

Til foreløpig orientering.  Saken settes opp med hensyn til en bredere debatt på Forbunds-

styrets møte i januar. 

 

Saksnr.: 270/09-11 Saker fra Norges Idrettsforbund og Olympiske og Paralympiske 

komite 

  

Fra NIF har vi mottatt følgende saker til høring mv. 

 

 Forslag til Idrettstinget i mai2011. 

 Høring – Idrettspolitisk dokument. 

 Høring – Miljøstrategi. 

 Idrettens studieforbund 

 Nøkkeltall. 

 

FS-vedtak i saksnr.: 270/09-11 

GS bes utarbeide forsalg til eventuelle høringsuttalelser fra NHF, og sende disse til FS for 

kommentar før oversendelse til NIF. 

 

Saksnr.: 271/09-11 Referater og rapporter 

 

På møtet vil gis rapport/referat fra flg. arbeidsområder/aktiviteter: 

 

1. EURO 2010  

• Organisasjonskomiteens leder Nina Britt Husebø og generalsekretær Per Otto 

Furuseth ga en kort og foreløpig rapport fra arrangementet i Norge. 

 

2. Topphåndballprosjektet 

• Styringsgruppemedlem Bente Aksnes ga en kortfattet statusrapport fra 

prosjektet. 

 

3. Status hovedanlegg 

• President og Generalsekretær ga en kort statusrapport, der det ble særskilt 

vektlagt en orientering om møtene med Oslo kommune i januar 2011. 

 

4. Ansettelsesprosess ny GS 

• Det ble i møtet gitt en kort statusrapport. 
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5. GTP arbeidet for sesongen 2011/2012 

• Til møtet forelå innspill fra landslagsledelsen for LMS om behovet for å utvide 

sesongen.  Dette er også signaler som framkom på Sluttspillets evaluerings-

møte tidligere i høst (og da fra begge landslagsledelsene og tilstedeværende 

klubbtrenere).  Som vedlegg til denne protokollen følger et kortfattet 

grunnlagsnotat. 

 

6. Kvalifiseringer til yngremesterskap 

 Forbundsstyret drøftet kort hvilke policy og forutsetninger som bør ligge til 

grunn for å søke om kvalifiseringer på hjemmebane. 

 Prinsipielt bør NHF søke om arrangøransvar for en hver kvalifisering 

som det respektive lags trenerteam ønsker skal gå på hjemmebane. 

 NHF må allikevel vurdere så vel økonomiske som taktiske hensyn. I 

denne forbindelse bes GS utarbeide forslag til brev til EHF der de 

økonomiske utfordringene knyttet til arrangøransvaret beskrives. 

 

FS-vedtak i saksnr.: 271/09-11 

Punkt 1-4 tas til orientering. 

 

Forbundsstyret gir sin tilslutning til at det jobbes videre med en mulig forlenging av 

sesongene fra og med 2011/2012, herunder endring av sluttspillmodell og utvidelse til 14 lag 

i Postenligaen for menn.  Forbundsstyret forutsetter imidlertid at NHF-GS og klubbene 

gjennom Norsk Topphåndball, er omforent om de endringer som legges fram til endelig 

godkjenning.  

 

 

 

 

  

Karl-Arne Johannessen (president)   Nina Britt Husebø  (visepresident) 

   

        
        (styremedlem) 

     (styremedlem) 

   

 
Forbundsstyrets og Arbeidsutvalgets protokoller er offisielle og bindende for organisasjonen 

når minimum 2 av de 4 overstående medlemmer av Forbundsstyret har signert protokollen. 
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Grunnlagsnotat 

 

Sak: Utvidelse av sesongen for ”Postenligaen” kvinner og menn – grunnleggende 

problemstillinger. 

 

Utgangspunkt:  

 

Den internasjonale kalenderen legger i dag sterke føringer for avviklingen av vår hjemlige 

serie. På klubbnivå er CL i de senere år utvidet gjennom flere runder i mellomspillet. 

Mesterskapene for kvinner og menn tar ca 1. mnd hver (desember/januar). Kvalifisering til 

seniormesterskapene er normalt i juni. Vi har en økt aktivitet for yngre landslag i forbindelse 

med kvalifisering og mesterskap.( august) 

 

For avvikling for vårt nasjonale kamptilbud får det naturlig noen negative konsekvenser. I 

stikkordsform kan det beskrives slik: 

 

 Gjennomføringen blir ”2 sesonger”, som varer i ca 3 måneder hver. Det betyr at vi har 

en konkurransesesong som i praksis kun er 6 måneder og med et spillestopp på 6 til 7 

uker i beste konkurranseperiode. Pausen blir ujevnt benyttet, og vi hører at klubber 

gir spillere fri(egentrening) i lange perioder noe som selvfølgelig er ugunstig med 

tanke på sportslig utvikling.  

 Uten klubbaktivitet i mai, mister spillerne ”kampform” før viktige 

kvalifiseringskamper i juni. Så langt har det kun vært gjeldene for LMS, men i det 

øyeblikk LKS mister sin posisjon er det også aktuelt for det laget. Vi har også lange 

perioder i forkant av mesterskapene som vi ikke har klubbaktivitet. Her er det en 

faglig diskusjon om det er en fordel med høy kampaktivitet, eller samlinger for 

landslagene. Dagens landslagstrenere ser i ulikt på denne problemstillingen. 

 For klubblag som deltar internasjonalt (E-cup/CL) er kamptettheten stor i periodene 

vi avikler vår hjemlige serie/cup. Spillerne har liten tid til oppbyggende trening 

mellom kampene med de kjente negative konsekvenser det medfører. 

 Markedsmessig er det svært ugunstig. Vi er i en for kort periode i media. 

Inntektsmulighetene for klubbene blir mindre. 

Slik GS har hørt diskusjonene i ulike fora, er det noen tilbud vi ikke bør endre på: 

 

 Avvikling av NM med felles finale i Oslo Spectrum i romjula. Det er solid overvekt 

av positive tilbakemeldinger på måten vi gjør det på i dag. 

 Seriesystem med en hjemme- og en bortekamp. Forutsibart, og lett å kommunisere til 

omverdenen. Antall lag er et viktig spørsmål som jeg kommer tilbake til.   

 Vedr. sluttspillet foreligger det i dag 2 ulike modeller som blir svært interessent å 

prøve ut. Klubblagene som representerer Norge i E-Cup/CL er i en ulik sportslig 

situasjon på slutten av turneringene. Det er derfor riktig at vi velger ulike modeller 

for kvinner og menn i sluttspillet.  
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I følge Stategiplanen har vi høye sportlige internasjonale ambisjoner for både klubb- og 

landslag.  Med det utgangspunktet, og i forhold til overnevnte momenter, er det grunnlag 

for å gjøre følgende liten kursendring: 

 

 Vi spiller klubbhåndball(sluttspill) i mai. Vi tenker oss en felles sluttspilldato for 

kvinner og menn i slutten av måneden. 

 Gjennom en lengre sesong, og et klart ønske fra herreklubbene, bør Postenligaen for 

menn utvides fra 12 lag til 14 lag. I praksis kan det skje etter sesongen 2011/2012 hvor 

et lag rykker ned og 3 kommer opp fra 1.divisjon. Et positivt forhold i denne 

forbindelse, er at vi ser en flott sportslig og organisatorisk utvikling blant dagens 1. 

divisjonslag for menn!  

 En utvidelse av sesongen vil gi bedre tid til trening mellom kampene.  

 I forhold til land vi skal spille kvalifisering mot, er vi likestilte. 

 Gjennom flere kamper og lengre sesong øker vi klubbenes muligheter til å bedre sin 

økonomi. 

  

 

 


